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PROTOKÓL NR XVI/2007

z obrad sesji Rady Miejskiej w Ozarowie
w dniu 28 grudnia 2007 roku

W obradach sesji uczestniczyli Radni Rady Miejskiej wg zalaczonej listy obecnosci.
Ponad to w sesji uczestniczyli:
11Marcin Majcher - Burmistrz MiG Ozarów
21 Pawel Redziak - Z-ca Burmistrza

31Zdzislawa Dziedzic - Skarbnik Gminy
41 Boguslaw Wlodarczyk - Przewodniczacy Rady Powiatu Opatowskiego
51Henryk Golda - Prezes Zarzadu BS w Ozarowie
51soltysi Iwg. zalaczonej listy obecnosci
61przedstawiciele mediów

r--- Zaproszeni goscie, oraz mieszkancy gminy.

Porzadek obrad sesji

~

l. Otwarcie obrad sesji
2. Wreczenie przez Przewodniczacego Miejskiej Komisji Wyborczej

o wyborze Danuty Bien na radna Rady Miejskiej w Ozarowie.
3. Zlozenie slubowania przez Radna Rady Miejskiej Danute Bien
4. Stwierdzenie quorum i przyjecie porzadku posiedzenia
5. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji
6. Interpelacje radnych
7. Podjecie uchwaly w sprawie:

a) zmian w budzecie gminy
8. Informacja burmistrza z dzialalnosci miedzy sesjami rady
9. Sprawy rózne
10. Wolne wnioski

11. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje
12. Zamkniecie obrad sesji.

zaswiadczenia

Ad. 1.

Obrady XVI sesji Rady Miejskiej V kadencji otworzyla Przewodniczaca Krystyna Wieczorek.

Ad. 2.

Przewodniczaca zwrócila sie do Pana Henryka Roleckiego- Przewodniczacego Miejskiej
Komisji Wyborczej o wreczenie zaswiadczenia Pani Danucie Bien o wyborze na radna Rady
Miejskiej. Iwreczenie zaswiadczenia/.

Ad. 3.

Przewodniczaca Krystyna Wieczorek poprosila radna Danute Bien o przystapienie do
slubowania. Przeczytala rote slubowania:



"Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubuje uroczyscie obowiazki
radnej sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, majac na wzgledzie dobro mojej gminy i
jej mieszkanców".

Radna Danuta Bien wypowiedziala slowa: " slubuje, tak mi dopomóz Bóg".

Glos zabral Przewodniczacy Rady Powiatu Opatowskiego Pan Boguslaw Wlodarczyk.
Pogratulowal wyboru Pani D. Bien oraz zlozyl obecnym zyczenia noworoczne.

Glos zabral prezes zarzadu BS w Ozarowie Pan Hemyk Golda. Przedstawil historie banku
oraz zlozyl zyczenia noworoczne.

Ad. 4.

Przewodniczaca Rady, na podstawie listy obecnosci, stwierdzila, ze jest quorum wymagane
do podejmowania prawomocnych uchwal.

~ Ad. 5.

Protokól z poprzedniej sesji zostal przyjety pozytywnie.

Ad. 6.
Interpelacje - brak

Ad. 7.

Podjecie uchwaly w sprawie: zmian w budzecie gminy.
Projekt omówila Skarbnik Gminy
Glosowanie:

"za" - 15 "przeciw" - O "wstrzymujacych" - O

Ad. 8.

Burmistrz Marcin Majcher zlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miedzy sesjami Rady:
-odbyly sie spotkania oplatkowe w szkolach
- odbyla sie wigilia dla osób biednych organizowana przez OPS
-odbyla sie inwentaryzacja w jednostkach OSP na terenie gminy oraz posiedzenie zarzadu

gminnego OSP
- nasze przedszkole zakwalifikowalo sie do programu edukacji informatycznej, dzieki czemu
dostanie odpowiedni sprzet

Ad. 9.

W sprawach róznych nikt nie zabral glosu.

Ad. 10.

W wolnych wnioskach nikt nie zabral glosu.



Ad. 11.

W zwiazku z wyczerpaniem porzadku obrad Przewodniczaca zamknela obrady sesji.

~


